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Subject RE dashboard ziekenhuisbedden
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Hi alien

Net met^^^^besproken
We wachten even tot de discussie van^^^met LNAZ op woensdag a s en overleggen daarna met elkaar met het door haar

bijgewerkte voorstel over koers van VWS en bestuurlijk proces ^^^bereidt een document voor ter bespreking met 3 opties

@Dientstpostbus PG zou jij een afspraak kunnen inplannen van 15 30 volgende week donderdag liefst einde middag ^^^^gaf
aan dat het goed was dat^^^hier ook bij aanwezig was en liefst ook^J
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Onderwerp RE dashboard ziekenhuisbedden

Hi 10 2e e a

Even in klein comite Dank voor je samenvatting en het in detail uitzoeken van dit punt
Ik ben zelf ook niet zonder meer voorstander van het voorstel

• Het dashboard heeft namelijk als doel om inzicht te bieden in het virus en de stand van de epidemie
• Een tegel met het totaal aantal ziekenhuisbedden is een capaciteitsvraagstuk

Als we deze gaan tonen dan verbreden we de focus en kunnen we nog veel meer capaciteitsindicatoren gaan toevoegen

Ik stel voor dat we dit punt volgende week even met Henri bespreken Zou je hierover een kwartiertje half uurtje kunnen

inplannen via ons secretariaat met Stan en Anke erbij indien mogelijk
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Onderwerp RE dashboard ziekenhuisbedden

Hallo iedereen

Ter info heb ik hieronder een samenvatting gemaakt van de besproken punten Als het goed is bespreekt^^^omende woensdag
met ROAZ hoofden het aangepaste voorstel Als daaruit wijzigingen volgen dan kunnen we dit meenemen in een verdere

afstemming met ministers en VWS Mocht ik iets verkeerd hebben genoteerd laat het graag even weten

Betreft Voorstel om totale ziekenhuisbedden IC kliniek op dashboard coronavirus VWS te tonen

Waarom dit voorstel

Zie ook voorstel document gemaakt door^^^die is gedetailleerder Hierbij heel kort een aantal punten
Het tonen van deze informatie zorgt voor een meer compleet beeld Door dit te relateren aan de ziekenhuiscapaciteit is het

inzichtelijker wanneer er een disbalans in vraag en aanbod ontstaat
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Er is veel interesse in deze gegevens door het publiek door het in het dashboard te tonen kunnen deze vragen eenvoudiger
beantwoord worden

Let op dat als deze gegevens getoond worden dat het dan duidelijk moet zijn wat het verschil met de bestaande twee tegels over

nieuwe opnames per dag is Daar komen ook veel vragen over

Ten slotte is de vraag of deze gegevens op regio niveau nog deze gegevens tonen of dit laatste alleen op een niet publiek gedeelte
van het dashboard De gedachte is om regionale data voorlopig nog niet te tonen

In het voorstel wordt een horizontale as van 0 en 1350 IC bedden en 0 tot 350 kliniekbedden geopperd Een voorstel voor

bijbehorende signaalwaarden wordt door NVIC geformuleerd

Advies vanuit^^^EM
In principe niet voorstander van dit voorstel

Zien wel een belangrijke reden om dit wel te doen Dit zou voor ziekenhuizen een trigger kunnen zijn om snel en actueel data te

leveren

Redenen waarom geen voorstander van het voorstel

• Erzijn al twee indicatoren voor toename aan bed opnames per dag Als die al strak gevolgd wordt dan zou er als het goed is

geen probleem kunnen ontstaan dat niet al door de twee huidige indicatoren wordt gedekt De signaalwaarden hiervoor

houden er ook rekening mee dat patienten lang blijven liggen op een bed

• Tot de genoemde 1350 IC bedden zou er voldoende capaciteit moeten zijn bij de ziekenhuizen Alles onder de 1350 is

prima en hoeft geen zorgen te baren Daar zijn ziekenhuizen voor en daar hoeft niks aan de hand te zijn
• Het toevoegen maximale capaciteit kan de krachtigheid van de twee indicatoren van toenames onderuit halen omdat

mensen zien dat er nog zat ruimte is Dit zou kunnen leiden tot het minder volgen van de maatregelen door het publiek

Zien wel waarde in een aanpassing van het voorstel

• Het bezwaar zit het vooral in een signaalwaarde stoplicht in relatie tot max capaciteit Tegenvoorstel is om daarom alleen de

gebruikte capaciteit te tonen zonder signaalwaarde stoplicht kleuren en max capaciteit Het is namelijk wel transparant om

hier iets over te tonen

Tegenargument^
• Na de eerste golf besmettingen werden bepaalde maatregelen al losgelaten terwijl de beddencapaciteit nog onder druk

stond want corona patienten blijven lang liggen Het aantal nieuwe besmettingen viel mee maar alsnog was de druk op de

zorg groot Dit zou je duidelijker kunnen zien door de twee nieuwe tegels in het dashboard mee te nemen

Reactie Dat past niet met de fase waar we nu in zitten maar is inderdaad misschien iets wat we in de toekomst mochten we weer

in die situatie komen wel in overweging moeten nemen

Tip Neem minister van Ark mee in dit voorstel

Opties
Er zijn een aantal opties om de gegevens te tonen in het dashboard

• Twee nieuwe tegels
• Bestaande twee tegels uitbreiden met alleen eronder de totale opnames Zoals bij huidige tegel ’Positief geteste mensen’ is

gedaan
• Bestaande twee tegels uitbreiden met eronder de totale opnames en bij Meer uitleg en data1 ook historisch verloop in

grafiekvorm te laten zien

Kind regards

Find us on Facebook | Linkedfn | Twitter | Instaaram | YouTube

Colin Otto | Senior Advisor | EY Financial Services Consulting
EY Advisory Netherlands LLP

Mobile 3f I fiMTW31@nl ey com

Subscribe now to stay informed about topics and events that are relevant to you
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Subject dashboard ziekenhuisbedden

When woensdag 5 augustus 2020 15 00 15 30 UTC 01 00 Amsterdam Berlin Bern Rome Stockholm Vienna

Where webex

IMaar aanleiding van mailwisseling met

Graag vergaderverzoek accepteren

10 2e

Met vriendelijke groet

iminvws nl

LET OP Tegenwoordig geldt bij VWS legitimatieplicht voorbezoekers Paspoort identitertskaart ofrijbewijs worden als geldige legitrmatie beschouwd

De volgende tekst niet verwijderen of wijzigen

Wanneer het tijd is kunt u hier deelnemen aan uw Rijksvideo Vergadering
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